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OBEC ARNUTOVCE 
Arnutovce 64, 053 13 Arnutovce 

                                              ZÁPISNICA  
z 18. zasadnutia OZ v Arnutovciach, konaného dňa 18.12.2020  

                                (piatok) o 17:00 hod. v budove obecného úradu v Arnutovciach 
PRÍTOMNÍ:  

- starostka obce: Mgr. Zuzana Toporcerová 
- prítomní poslanci: MUDr. Štefan Zelený, Ing. Martina Poláková, Mgr. Peter Roxer, Mgr. Miroslav 

Pomajdík, Katarína Hrubiznová 
- neprítomní poslanci: Rastislav Frankovič, Marek Macala  
- ďalší prítomní: PhDr. Martin Gonda, Ing. Marta Slebodníková 

 
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa kontrolórky k rozpočtu na rok 2021 

5. Schválenie rozpočtu na rok 2021 

6. Plán zasadnutí OZ na rok 2021 

7. Mimoriadne odmeny pre poslancov OZ 

8. Žiadosť starostky obce o preplatenie dovolenky 

9. Návratná finančná výpomoc z MF SR – použitie na úhradu rozšírenia kamerového systému 

10. Návrh na odmenu kontrolórky obce 

11. Správa auditóra - Účtovná závierka obce za rok 2019 

12. Rôzne 

- Územný plán 
- Vysporiadanie pozemku pod cestou 
- Žiadosť o prenájom sály (Aikido Levoča) 
13. Záver 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia  
Obecné zastupiteľstvo rokovalo v miestnosti na poschodí obecného úradu, ktorá bola vetraná a svojou 

plochou umožňovala dvojmetrové rozostupy. Všetci prítomní mali nasadené rúška, mali k dispozícii prípravky 
na dezinfekciu rúk. Pani starostka v úvode konštatovala uznášaniaschopnosť OZ, keďže boli prítomní piati 
poslanci. Všetci sa zhodli na tom, že rokovanie by malo byť čo najkratšie.  
 
K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa 

Za zapisovateľa bol určený PhDr. Martin Gonda. Overovateľmi zápisnice boli určení poslanci Ing. 
Martina Poláková a Mgr. Peter Roxer.  

 
Návrh uznesenia č. 144/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje zapisovateľa PhDr. Martina 

Gondu a overovateľov zápisnice Ing. Martinu Polákovú a Mgr. Petra Roxera.  

Hlasovanie (17 05 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 144/12/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 3 - Schválenie programu zasadnutia 
 
Návrh uznesenia č. 145/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje program zasadnutia OZ 
v znení doručenej pozvánky. 
Hlasovanie (17 10 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
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NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 
UZNESENIE č. 145/12/2020 bolo prijaté. 

Po otvorení schôdze, sa hlasovalo o zmene programu.  

Návrh uznesenia č. 146/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje zmenu programu: nový bod 

12. Úprava rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Arnutovciach.  

Hlasovanie (17 15 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 146/12/2020 bolo prijaté. 

K bodu č. 4 – Správa kontrolórky k rozpočtu na rok 2021 

Pani starostka informovala poslancov, že tento povinný bod súvisiaci s prijatím rozpočtu nie je možné 

prerokovať, keďže pani kontrolórka je PN a správu nemohla vypracovať a odovzdať. Na všetky otázky poslancov 

zodpovie prítomná ekonómka obce pani Ing. Marta Slebodníková.  

K bodu č. 5 – Schválenie rozpočtu na rok 2021 

 Tento bol prestavila pani ekonómka Ing. Marta Slebodníková. K zverejnenému rozpočtu neprišli 

pripomienky verejnosti, preto sa môže schváliť predložený návrh rozpočtu. Po zodpovedaní otázok poslancov 

sa pristúpilo k hlasovaniu.  

Návrh uznesenia č. 147/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach  
a) schvaľuje predložený rozpočet na rok 2021 
b) berie na vedomie rozpočty na roky 2022-2023. 
- programový rozpočet nemá obec povinnosť spracovať.  
  
Hlasovanie (17 20 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 147/12/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 6 – Plán zasadnutí OZ na rok 2021 

 K predloženému harmonogramu neboli námietky.  

Návrh uznesenia č. 148/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje harmonogram zasadnutí 

obecného zastupiteľstva na rok 2021 v nasledovných termínoch:  23.2., 18.5., 6.7., 21.9., 21.12. 

Hlasovanie (17 25 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 148/12/2020 bolo prijaté. 
 

K bodu č. 7 – Mimoriadne odmeny pre poslancov OZ 

  Na návrh pani starostky sa prerokovali mimoriadne odmeny poslancom, ktorí v roku 2020 pomohli pri 
sťahovaní nábytku do budovy, zúčastňovali sa jednaní s občanmi ohľadom sťažností a predaja pozemkov. 
Osobitne bolo potrebné odmeniť šitie a s tým spojený nákup látky a gumičiek na ochranné rúška, ktoré pre 
obec ušila poslankyňa Katarína Hrubiznová. Písomné zdôvodnenie odmien je prílohou tejto zápisnice.  
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Poslanec Mgr. Miroslav Pomajdík poďakoval za mimoriadnu odmenu a vyslovil želanie, aby celá suma v čistom 
išla na nejakú obecnú akciu.   
 
Návrh uznesenia č. 149/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje návrh starostky obce na 

vyplatenie mimoriadnych odmien pre poslancov obecného zastupiteľstva. Vyplatenie odmien je v zmysle §2, 

bod 2. Smernica č. 2/2019 - Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva obce Arnutovce a na 

základe zdôvodnenia, ktoré obsahuje Zápisnica z obecného zastupiteľstva. Menovite:  

a) Katarína Hrubiznová vo výške 500,- Eur 
b) Ing. Martina Poláková vo výške 100,- Eur 
c) MUDr. Štefan Zelený vo výške 100,- Eur 
d) Mgr. Miroslav Pomajdík vo výške 100,- Eur 
e) Rastislav Frankovič vo výške 100,- Eur 
 
Hlasovanie (17 30 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 149/12/2020 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 8 – Žiadosť starostky obce o preplatenie dovolenky 

 Pani starostka zdôvodnila, prečo v roku 2020 bolo z jej strany veľmi ťažké čerpať dovolenku, keďže sa 

riešili dôležité veci ako obecný úrad a potom pandémia. Tak vznikla nevyčerpaná dovolenka za rok 2019, hoci 

najradšej by si oddýchla a celú ju vyčerpala, ale nedalo sa. Poslancov požiadala o preplatenie časti zvyšnej 

dovolenky. Poslanec MUDr. Zelený sa opýtal, či preplatenie dovolenky bude z rozpočtu obce, pani starostka 

odpovedala, že áno, lebo všetky mzdy sú položkou rozpočtu.  

Návrh uznesenia č. 150/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje žiadosť starostky obce na 

zaplatenie náhrady mzdy za dovolenku za rok 2019, t.j. za 19 dní.  

Hlasovanie (17 35 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 150/12/2020 bolo prijaté. 
 

K bodu č. 9 – Návratná finančná výpomoc z MF SR – použitie na úhradu rozšírenia kamerového systému 

Pani starostka informovala, že minule poslanci súhlasili s prijatím pôžičky vo výške 14 220,- Eur a teraz 

sa predkladá je presné použitie. Odborný referent PhDr. Martin Gonda poslancov informoval, že kamerový 

systém sa rozšíri o ďalšie kamery, cenovú ponuku predložila spoločnosť Dobro, ktorá existujúci kamerový 

systém nainštalovala a zabezpečuje jeho technickú údržbu. Pribudnú tieto kamery: 1x vstup do obce, 1x dvor 

materskej školy, 3x rómska osada, 1x priestranstvo pred kostolom, 1x parčík pred rodinným domom Jána 

Oravca.  

Návrh uznesenia č. 151/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje použitie Návratnej finančnej 

výpomoci z Ministerstva financií na:  

a) úhradu 9 683,17,- Eur S DPH, rozšírenie kamerového systému – cenová ponuka spoločnosti DOBRO, spol. 
s.r.o., Smižany 
b) úhradu 4 536,83 na kúpu pozemku - parcela EKN č.90073 v k.ú. Arnutovce 
 
Hlasovanie (17 40 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
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ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 151/12/2020 bolo prijaté. 
 

K bodu č. 10 – Návrh na odmenu kontrolórky obce 

 

 Pani starostka informovala, že úprava mzdy kontrolórky obce sa už schvaľovala na obecnom 

zastupiteľstve dňa 31.3.2020. Vtedy bol núdzový stav a zastupiteľstvo bolo fakticky neverejné a podľa zákona sa 

vtedy nemohli schvaľovať mzdové veci. Preto sa ten istý návrh predkladá teraz.   

 

Návrh uznesenia č. 152/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje jednorázovú odmenu pre 

hlavnú kontrolórku obce Arnutovce za rok 2020 vo výške 55,20,- Eur (hrubá mzda).  

Hlasovanie (17 45 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 152/12/2020 bolo prijaté. 
 

Návrh uznesenia č. 153/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje osobný príplatok pre hlavnú 

kontrolórku obce Arnutovce vo výške 7,- Eur/mesiac (hrubá mzda), s platnosťou od 1.1.2021.   

Hlasovanie (17 50 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 153/12/2020 bolo prijaté. 
 

K bodu č.11- Správa auditóra – Účtovná závierka obce za rok 2019 

Pani ekonómka Ing. Marta Slebodníková prečítala správu auditórky, ktorá kladie dôraz na 
vysporiadanie miestnych komunikácií, riešiť sa majú aj pohľadávky z minulých rokov, teda najmä nedoplatky za 
komunálny odpad. Pani starostka informovala, že dlhy za vodné sa platia priebežne. Obec tu je aktívna, vyzýva 
neplatičov, nosia osobne aj po 5 alebo 10 eur. Správa auditórky bola mailom poskytnutá poslancom.  
 

Návrh uznesenia č. 154/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach berie na vedomie Správu nezávislého 

auditóra k výročnej správe za rok 2019.  

Hlasovanie (17 55 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 154/12/2020 bolo prijaté. 
 

K bodu č.12 – Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva 

 

 Pani starostka predložila na schválenie nový text Rokovacieho poriadku, ktorý vypracoval odborný 

referent obce PhDr. Martin Gonda. Pribudlo tam ustanovenie, že v krízových situáciách môže rokovať obecné 

zastupiteľstvo cez elektronický prenos obrazu a zvuku a hlasovanie o uzneseniach môže prebiehať mailom, tzv. 

„per rollam“.  

Návrh uznesenia č. 155/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje Rokovací poriadok 

obecného zastupiteľstva v Arnutovciach, ktorým sa ruší predošlý Rokovací poriadok.  

Hlasovanie (18 00 hod.):   
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ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 155/12/2020 bolo prijaté. 
  

K bodu č.13- Rôzne 

Územný plán 
Pani starostka sa stretla s pani Ing. Hudziková, ktorá pre iné obce obstaráva územnoplánovaciu 

dokumentáciu. Podľa jej cenového odhadu, ktorý je v prílohe zápisnice, by celý proces obstarania a vyhotovenia 
nového územného plánu vyšiel na 26 500,- Eur. Obec môže požiadať o dotáciu, tá sa dáva vo výške 80%, ale iba 
zo sumy 12 500,- Eur. Poslanec MUDr. Zelený povedal, že je to veľká suma pre obec, zhodli sa aj ostatní. Pani 
starostka odpovedala, že poslanci si musia premyslieť, či to nového územného plánu ísť, na druhej strane ho 
musíme mať, je to povinnosť pre obce, navyše každé 4 roky by sa mal aktualizovať.  
 
Vysporiadanie pozemku pod cestou 

Prístupová cesta smerom k spoločnosti BauTop sa riešila na nedávnom stretnutí aj s pánom Chmieľom, 
zatiaľ sa táto vec neuzavrela.  
 
Žiadosť o prenájom sály (Aikido Levoča) 

Žiadosť doniesol na obecný úrad pán Roman Ondirko. Občianske združenie žiada priestory pre deti 
v sume 100,- Eur mesačne. Poslanci začali diskutovať o predmete a podmienkach nájmu a o cene nájmu. 
Najlepšie by bolo, ak by obec vedela náklady na sálu, keď tam nájomca je a keď tam nie je, aby sa vedela určiť 
presnejšie cena za vodné a osvetlenie a plyn. Tento postup presadzoval poslanec MUDr. Zelený. Pani starostka 
oponovala, že kým tam nemáme nájomcu, tak to ani nemôžeme zmerať. Poslanec Mgr. Roxer dal kompromisný 
návrh, nech sa mierne zvýši suma za mesiac a nech sa dá skúšobná doba. Poslanec Mgr. Pomajdík sa vyslovil 
aby sme podporili športové aktivity detí, aj poslankyňa Hrubiznová a Poláková sú radšej za to nech sa sála 
využíva. Poslanci sa teda dohodli, že do uznesenia dajú oproti 100 Eur sumu 120,- Eur na mesiac a zmluva sa má 
uzavrieť na skúšobnú dobu 2 mesiace. Potom sa môže celý nájom aj suma prehodnotiť. Sálu využívajú aj 
stolnotenisti, mal by sa spraviť rozvrh kedy a komu je sála prístupná.  
 
Návrh uznesenia č. 156/12/2020: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje prenájom priestorov sály 

kultúrneho domu pre AIKIDO KEIKO DOJO Levoča v rozsahu 3 hodiny týždenne v sume 120,- Eur/mesiac 

skúšobná doba 2 mesiace.  

Hlasovanie (18 15 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Miroslav Pomajdík, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, 
Katarína Hrubiznová 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Rastislav Frankovič, Marek Macala 

UZNESENIE č. 156/12/2020 bolo prijaté. 
 
  Na záver pani starostka poďakovala poslancom za dobrú spoluprácu, poďakovala sa aj prítomným  
zamestnancom obce a všetkým zaželala šťastné a veselé Vianoce.  
 
V Arnutovciach, dňa 4.1.2021 
Zapísal:    PhDr. Martin Gonda 
 
Zápisnicu overili:   Ing. Martina Poláková 
 

Mgr. Peter Roxer 
Mgr. Zuzana Toporcerová 

                                                           starostka obce 


